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ضرر مالی سونی در سال بدون اسپایدرمنکورئیدا با هیولا به کن می رودانتشار رسمی تصویر دنیرو در قاتلین ماه کامل
تصاویر جدیدی از فیلم وسترن »قاتلین ماه کامل« به کارگردانی 

»مارتین اسکورسیزی« رونمایی شد.
هرچند تصاویر پشت صحنه زیادی از این فیلم منتشر شده بود اما 
این اولین بار است که اپل و پارامونت به صورت رسمی از »رابرت دنیرو« 

در این فیلم رونمایی می کند. 
»قاتلین ماه کامل« با بودجه 200 میلیون دلاری و بر اساس کتاب 
غیرداستانی و پرفروشی به همین نام نوشته »دیوید گرن« ساخته شده 
و تحقیقات اف بی آی در مورد قتل های زنجیره ای بومیان قبلیه اوسیج 
در دهه 1920 اوکلاهوما را روایت می کند. دی کاپریو نقش »ارنست 

برکهارت« را بازی می کند، 
پیش تر گزارش شــده بود که »قاتلین ماه کامل« سه ساعت و 26 
دقیقه خواهد و در جشنواره کن اکران شود. اپل اریجینال فیلمز فیلم 
»قاتلین ماه کامل« را 6 اکتبر به صورت محدود و 20 اکتبر به صورت 

گسترده اکران می کند./صباخبر

هیروکازو کورئیــدا با جدیدترین درام خود به جشــنواره کن 
بازگشته اســت. هیروکازو کورئیدا کارگردان ژاپنی دیگر یکی از 
چهره های همیشگی جشنواره فیلم کن محسوب می شود و ۵ فیلم 
از 9 فیلم اخیر او در کن به نمایش درآمده  و موفقیت های خوبی نیز 
کسب کرده اند.  به عبارت دیگر می توان حدس زد آخرین فیلم وی 
»هیولا« که ماه آینده در جشنواره کن به نمایش درمی آید هم در 

هفتاد و ششمین دوره جشنواره با اقبال روبرو شود.
این فیلم اولین فیلم کورئیدا پس از »موباروسی« در سال 199۵ 
است که بر مبنای فیلمنامه شخص دیگری ساخته شده است. وی 
در »هیولا« با نامی پرطرفدار در صنعت تلویزیون ژاپن یعنی یوجی 
ساکاموتو همکاری کرده که سال 2021 با فیلم »من مثل دسته 

گل عاشق شدم« دیده شد.
این فیلم درباره مادری است که بعد از نامنظمی رفتار پسرش با 

معلم وی روبه رو می شود./مهر

بخش سینمایی شــرکت سونی در سالی که نســخه ای جدید از 
»اسپایدرمن« برای پخش نداشت، نتوانست به درجات سودپذیری 

گذشته خود دست پیدا کند.
سونی گزارش داد که در سراسر شرکت، فروش گروهی خود را با 
افزایشی 16 درصدی به حدود ۸۵.1 میلیارد دلار رسانده و سود خالص 
شرکت هم با افزایشی 6 درصدی به حدود 6.94 میلیارد دلار رسیده 
است. با این حال، بخش تصویری سونی که مسئولیت تولید محتوای 
سینمایی، پروژه های تلویزیونی و همچنین اداره شبکه های تلویزیونی 
را بر عهده دارد، شــاهد کاهش فروش از 11 میلیارد دلار به 10.14 
میلیارد دلار بود. البته در صنعتی که بسیاری از کسب وکارهای رقیب 
وضعیت خوبی ندارند و شاهد افت سود خود هستند، به نظر می رسد 
سونی از وضعیت باثبات تری برخوردار باشد و از قبل هم انتظار داشت 
که در سال پس از فروش عظیم »اسپایدرمن: راهی به خانه نیست« با 

کاهش درآمد مواجه شود./مهر

رئیس صداوسیما پیرامون تعطیلی سریال پایتخت گفت: قبلا در مورد پایتخت صحبت کرده ام. عوامل 
سریال »پایتخت« بین خودشان اختلاف نظر دارند. او متذکر شد: صداوسیما تصمیمی مبنی بر جمع 
کردن این مجموعه نداشته و ندارد. هفته گذشــته »مهدی فرجی« از مدیران سابق صدا و سیما و ناظر 
صدا و سیما در تولید »پایتخت« از احتمال بسته شدن پرونده ساخت سریال »پایتخت« خبر داده بود و 
گفته بود: »در مورد سریال »پایتخت« باید بگویم که بعید می دانم فصل جدیدی از آن تولید شود. چون 
یک مقداری کار سخت شده، آدم ها از هم جدا شدند و دور افتادند و درگیرِ کارهای دیگر شدند. اگرچه من 

خودم خیلی امیدوارم، دعا می کنم که ان شاءالله یک روزی ما »پایتخت ۷« را بسازیم.« /صباخبر

وزیر میراث  فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی گفت: اقدامات لازم جهت آغاز ساخت سریال شاه 
اسماعیل صفوی پیگیری می شود. 

سیدعزت الله ضرغامی در نشست با آیت الله حسن عاملی، نماینده ولی فقیهدر مجتمع فدک بیان کرد: 
برای تولید سریال شاه اسماعیل صفوی، تحقیقات بسیار قابل توجهی انجام داده اند و فیلمنامه این سریال 
توسط کارشناسان تاریخی و دینی تدوین شده است. وی افزود: از طریق وزارتخانه های میراث فرهنگی و 
فرهنگ، موضوع ساخت سریال شاه اسماعیل صفوی و تعیین کارگردان در تراز ملی و فراملی پیگیری و 

اقدامات لازم جهت آغاز تولید این سریال پیگیری خواهد شد./ایرنا

ساخت سریال شاه اسماعیل صفوی پیگیری می شوداختلاف بین عوامل، پایتخت را تعطیل کرد

مهدی آذرپندار بیان کرد: سازمان سینمایی از سال گذشته تاکنون از انجمن سینمای 
جوانان ایران بسیار حمایت کرده است. وی ابراز امیدواری کرد: امسال بودجه تجهیز کل 
دفاتر انجمن در سراسر کشور را که حدود 1۳ سال است تجهیزی در آنها صورت نگرفته، 
بتوانیم دریافت کنیم. این اتفاق خود تحول بزرگی در انجمن سینمای جوانان ایران است 
که بعد از سال ها اتفاق خواهد افتاد. مدیرعامل انجمن سینمای جوانان ایران همچنین 
برگزاری جشنواره های منطقه ای را از سنت های حسنه و رویه های درست فعالیت انجمن 
سینمای جوانان ایران دانست و گفت: انجمن گاهی نیاز به یک برنامه تحولی ندارد و اگر 
همان برنامه های معمول از جمله جشنواره های منطقه ای را پیش ببرد، مسیر درستی 
را ترسیم کرده اســت. آذرپندار اظهار داشت: برگزاری جشنواره منطقه ای از سنت های 
حسنه این نهاد است که بعد از حدود سه سال درگیری با کرونا موفق شدیم دوباره آن را راه 
بیاندازیم و در این رابطه با سه استان یزد، بوشهر و کهگیلویه و بویر احمد توافق کردیم. او 
در پایان خاطرنشان کرد: جشنواره یاسوج را نیز در خرداد ماه پیش رو برگزار و تاریخ دقیق 
آن را اعلام خواهیم کرد. آمادگی استان ها برای برگزاری جشنواره های منطقه ای بسیار 
زیاد است اما معمولا میزبانی یک استان در سفرهای استانی مورد توافق قرار می گیرد و 
خوشبختانه بوشهر به شایستگی از عهده آن برآمد. شصت و ششمین جشنواره منطقه ای 
سینمای جوان بوشهر-خلیج فارس به دبیری عبدالرحیم افروغ امروز جمعه ۸ اردیبهشت 

با معرفی برگزیدگان به کار خود پایان می دهد./صباخبر

مهدی آذرپندار: 
سازمان سینمایی از انجمن سینمای جوان 

حمایت کرد


